
Protokoll från styrelsemöte Föreningen Framåt, Kämpersvik 29/10 2023 

Närvarande: Lars Joelsson, Robert Collin, Eva Magnusson, Sara Reimbert Westlund, Kia 

Berggren, Nils Mattsson, Sture Wingård, Tyrone Andersson, Petra Andersson, Peter Joelsson 

och Eva Melin 

1. Lars öppnade mötet och hälsade alla välkomna och riktade ett särskilt välkomnande 

till Eva Magnusson och Petra Andersson såsom nya medlemmar i styrelsen. 

2. Lars valdes till ordförande för mötet och Eva Melin valdes till sekreterare. 

3. Först på dagordningen stod upptagning av bryggan i Killebäcks badplats, men det var 

redan utfört av Kia, Annette och Peter S. 

4. Vad gäller medborgarförslaget, som inlämnats till kommunen angående förbättringar 

av Skredfors badplats, har vi inte hört något från Tekniska Nämnden som behandlar 

ärendet. Lars kontaktar kommunen och hör efter hur långt de kommit i 

beslutsprocessen. 

5. Eftersom vi periodvis har ett högt tryck på att hyra bastun beslutade vi att ändra 

tidsmodulerna för bokningen till två timmar per bokningstillfälle. Detta för att 

tillgängliggöra bastun för fler. 

Vi beslöt att uppmana bastubadarna att städa bättre efter sig och att siste man i 

bastun BLÅSER ut ljuset i oljelampan, enligt Tyrones instruktionsfilm, och inte skruvar 

ner veken i oljehuset.  

För mycket vatten på bastuaggregatet kan medföra skada och sämre värme.  

Tyrone sätter upp en skylt om att siste man stänger gaskranen. 

6. Förrådet och bastun i Skrefors behöver målas. Vi beslöt att leja bort det arbetet och 

Nils och Tyrone erbjöd sig att kontakta en målare. 

7. Blomsterängen är slagen. Anette Lehto och Eva Mattson köper in nya fröer inför 

vårsådden och vi hjälps åt att kratta ner dem när tiden är kommen. 

8. Labyrinten vid återvinningsstationen blev inte som vi tänkt utan är nu helt övervuxen. 

Vi plockar bort stenarna och funderar över en ny och bättre plats för att återsätta 

labyrinten och utför det i så fall vid vårstädningen. 

9. Vad gäller nya planteringar vid fotbollsplanen så beslutade styrelsen att inte plantera 

något ytterligare då det blir för mycket att ta hand om. 

10. Lars Joelsson och Nils Mattsson åtog sig att klippa ner havtornsbusken vid 

busshållplatsen. 

11. Skateboardsrampen vid fotbollsplanen behöver renoveras. Kostnaden beräknas till ca 

10 000 kronor. Möjligtvis kan detta göras tillsammans med skateboardföreningen i 

Grebbestad, men om inte beslöt styrelsen att föreningen bekostar renoveringen på 

egen hand. Detta för att stödja ungdomars möjligheter till aktivitet i samhället. 

Peter Samzelius har tagit på sig uppdraget att se till att renoveringen blir utförd. 

12. Grillplatsen vid fotbollsplanen saknar fortfarande det galler som vi beställt och fått 

löfte om. Lars ringer och påminner. 

13. Lekredskapen vi blev lovade av kommunen för flera år sedan har inte kommit och vi 

har inte hört något angående dem heller. Kia, som haft det kontakten, mailar och hör 

om det kan bli aktuellt med den utlovade klätterställningen inom en snar framtid. 



Eftersom lekredskap för barn är underställt en mängd regler och förordningar är det 

inget föreningen vill ta ansvar för på eget initiativ. 

14. Vår sommarbibliotekarie, Elisabeth Carlsson, har efter lång och trogen tjänst valt att 

sluta. Vi tackar henne så mycket för det arbete hon lagt ner för föreningen och för 

alla Kämpersviksbor. 

Eva Magnusson erbjöd sig att axla Elisabets mantel och fortsätta med 

sommarbiblioteket. Hon uppdrogs att köpa plastbackar som passar för ändamålet. 

15. Elisabeth Carlsson och Anna von Elern har beslutat sig för att avsäga sig uppdraget 

som Facebookadministratörer. Vi tackar dem för det arbete och den tid de lagt ner. 

Lars Joelsson tar över rodret för Framåts Facebooksida och blir administratör. 

16. Den 2/12 klockan 17.00 har vi det traditionella adventsfirandet. 

Glögg, julmust, skumtomtar och marschaller inköps av Kia Berggren och Nils Mattson 

Tält sätts upp om det regnar. 

Två spisplattor behövs till värmande av glögg. Petra Andersson har två spisplattor och 

tar med dem, ström från Nils Mattson. 

Tyrone ordnar med facklorna. 

Lars har ved till eldkorgarna. 

Lars, Nils och Tyrone ordnar så att ljusgranen kommer på plats. De planerar att byta 

ut en sektion som inte fungerar. En sådan sektion innehar vi redan. 

17. Vi beslutade att styrelsemiddagen om möjligt ska intas på Donalda, när hon ligger i 

vår vik. Peter Samzelius uppdrogs att undersöka möjligheterna att få Donalda till 

Kämpersvik i november alternativt efter jul. En torsdagskväll sågs som bästa 

alternativet. 

18. Sture Wingård har skrivit en sammanfattning från berättarkvällen i somras då 

oceanografen Anders Stigebrandt höll ett föredrag för Kämpersviksbor i Gula 

Garaget. 

Lars lägger ut sammanfattningen för medlemmarna på hemsidan.  

19. Styrelsen uttryckte sin belåtenhet vad gäller klippningen av gräsmattorna under den 

gångna säsongen. Ett tack riktas till Josef Samzelius som med den äran utfört 

uppdraget. 

20. Lars Joelsson lade fram ett förslag om att göra en Kämpersviks-podd.  

Han tänker sig att göra intervjuer med gamla Kämpersviksbor om hur livet var här 

förr och intressanta händelser historiskt, men det kan även innefatta nutida 

händelser och med personer som satt sitt avtryck i vårt samhälle.  

Styrelsen tyckte att idén var intressant och Petra Andersson erbjöd sig att arbeta 

tillsammans med Lars Joelsson i projektet.  

Petra pratar med Olle Bengtsson om en ”jingel” för den framtida podden. 

21. Nästa styrelsemöte beslutades till den 11 februari klockan 15.00 

Vid protokollet:                                                             Justeras: 

 

________________________________             _________________________________ 

Eva Melin, sekreterare                                             Lars Joelsson, ordförande 


